

**CORPORATE EVENT NOTICE:** Cours de référence technique des actions Suez Environnement Company  
**SUEZ ENVIRONNEMENT COMPANY**  
**PLACE:** Paris  
**AVIS N° :** PAR\_20080721\_02699\_EUR  
**DATE:** 21/07/2008  
**MARCHÉ:** Euronext Paris

**Following PAR\_20080717\_02643\_EUR**

Le cours de référence technique pour l'action Suez Environnement Company, communiqué à Euronext Paris par Suez et Suez Environnement Company sur la recommandation de leurs banques-conseils CALYON, Citi, Rothschild et UBS pour l'ouverture de la séance du 22/07/2008, est de 14,00 € par action, correspondant au prix implicite de l'action Suez Environnement Company tel qu'il résulte de la moyenne des cours de clôture de l'action Gaz de France et de l'action Suez les 17, 18 et 21 juillet 2008, post assemblées générales de Suez et de Gaz de France.

Il est rappelé que ce cours de référence technique servira pour la fixation des seuils de réservation à l'ouverture de la séance du 22/07/2008 et au calcul de la performance du jour de l'action Suez Environnement Company.

Conditions d'ouverture des négociations le 22 juillet 2008

Pré ouverture du carnet d'ordre central : 7h15  
Ouverture : 9h00  
Cours de référence : 14,00 €  
Seuil de cotation : fixé à +/- 20% du cours de référence.

Si le prix excède les seuils statiques à l'ouverture, le marché est réservé pendant 2 minutes. Le nouveau prix de référence utilisé est le seuil précédemment atteint (seuil haut ou seuil bas). Les intervalles statiques de prix sont alors fixés à +/- 5% du nouveau prix de référence. Après cotation du premier cours, la cotation s'effectuera selon les règles habituelles du continu en matière de seuil.

*Cotation :*

Libellé:	SUEZ ENVIRONNEMENT		
ISIN:	FR0010613471	Code Euronext:	FR0010613471
Mnémonique:	SEV		

\*\*\*\*\*

**CORPORATE EVENT NOTICE:** Technical reference price of Suez Environnement Company

shares

**SUEZ ENVIRONNEMENT COMPANY**

**LOCATION:**

Paris

**NOTICE:**

PAR\_20080721\_02699\_EUR

**DATE:**

21/07/2008

**MARKET:**

Euronext Paris

**Following PAR\_20080717\_02643\_EUR**

The technical reference price for Suez Environnement Company share, communicated to Euronext Paris by Suez and Suez Environnement Company based on the recommandation of their advisory banks CALYON, Citi, Rothschild and UBS for the opening of the trading session of 22 July 2007, is €14.00 per share. It corresponds to the implicit value of Suez Environnement Company share determined by the average of closing prices of Gaz de France share and Suez share on July 17,18 and 21, 2008, following the general shareholders meetings of Suez and Gaz de France.

It is reminded that the technical reference price will be used for the purpose of setting the reservation thresholds for the opening of the trading session of 22 July 2007 and determination of the Suez Environnement Company share performance.

Trading opening conditions on 22/07/2008

Pre-trading commences : 7:15 am (CET)

Trading commences : 9:00 a.m. (CET)

Reference price : € 14.00

Trading threshold : +/-20% of reference price

If the price is outside the static price range, the market will be reserved during 2 minutes. the new reference price used will be the threshold (up or down) reached previously. The static price range will be set at +/-5% of this new reference price. Once an initial share price has been quoted, trading shall comply with standard rules on thresholds.

*Quotation:*

Product name:

SUEZ ENVIRONNEMENT

ISIN:

FR0010613471

Euronext code:

FR0010613471

Symbol:

SEV

\*\*\*\*\*